
Beantwoording vragen SGP-fractie over agendapunt 7 (Jaarrekening)
Raadscommissievergadering van: 20 – 06 – 2023

Om een vlotte verwerking van alle vragen van alle fracties mogelijk te maken, hebben wij bij het invullen van dit format de volgende verzoeken:

 Wilt u a.u.b. gebruik maken van dít format en dit format NIET aanpassen door bijv. kolommen toe te voegen
 Levert u de vragen a.u.b. zo beknopt mogelijk aan | in lettertype Verdana 9 | a.u.b. één vraag per rij
 Gebruikt u a.u.b. voor ieder agendapunt een afzonderlijk formulier, zodat wij de vragen & antwoorden later bij het desbetreffende agendapunt kunnen opslaan

Vraag Antwoord

Resultaatbestemming: u stelt voor 200.000 toe te voegen aan de reserve 
duurzaamheid. Recent hebben we ook een subsidie CDOKE ontvangen van ca. 
260.000. Kunt u concreet aangeven waar deze middelen voor bedoeld zijn, en ons 
meenemen in de afweging waarom er niet voor wordt gekozen allereerst concrete 
voorstellen voor te leggen alvorens financiële middelen te reserveren t.a.v. deze 
dotatie van 200.000? 

De komende jaren is te verwachten dat vanuit het Rijk op het terrein van 
duurzaamheid steeds meer gerichte subsidies komen, waarmee een gemeente 
uitvoering kan geven aan specifieke onderdelen van het duurzaamheidsbeleid. En 
steeds minder zoals in het verleden voor de algemene uitvoering van duurzaamheid. 
Bv de CDOKE gelden kunnen alleen ingezet worden voor personele capaciteit. Om niet
alleen afhankelijk te zijn van rijksgelden en de kaders die dan gesteld worden aan de 
uitvoering, maar vanuit onze Woudenbergse wensen en visie uitvoering te geven aan 
de duurzaamheid is gewenst dat er ook wat lokaal geld is. Daarvoor wordt de huidige 
reserve aangevuld en is er voor lange termijn lokaal budget. Via het 
uitvoeringsprogramma duurzaamheid zal nader inzicht gegeven worden in de 
toepasbaarheid. Zeker is dat de uitdagingen in de duurzaamheid in de totale 
samenleving en de fysieke ruimte groot zijn, deze donatie is in dat kader ook een 
eerste basis voor toekomstige kosten en uitgaven.

Toevoeging reserve co-financiering: u geeft aan dat u in 2023 en 2024 
verschillende voorstellen verwacht. Aan welk soort voorstellen denkt het college?  

Wethouder De Kruif heeft onder andere aangegeven dat de gemeente Woudenberg 
subsidie krijgt voor het fietspad de Groep. Daar kan mogelijk cofinanciering voor nodig
zijn. Ook op het gebied van duurzaamheid worden subsidies verwacht, waarbij 
aanvullende financiering nodig kan zijn. 

Inhuur: in de voorjaarsrapportage 2023 lezen wij dat de inhuur over 2022 ca. 
1,15mln bedraagt (na vrijval salarissen). Het overzicht op p. 112 laat een totale 
inhuur van 2,5mln zien, waarbij het overschot loonkosten beperkt lijkt. Kunt u 
aangeven hoe deze grootheden zich tot elkaar verhouden? 

Het bedrag van € 2,5 mln. heeft betrekking op alle inhuur. Dat betreft ook inhuur waar
directe inkomsten tegenover staan zoals subsidies, leges en grondexploitaties. Het 
bedrag van € 1,15 mln. heeft betrekking op inhuur waar geen inkomsten tegenover 
staan.

Programma 5: begrijpen wij goed dat er net als in 2020 en 2021 ook in 2022 geen 
Medewerkers Tevredenheidsonderzoek (MTO) heeft plaats gevonden? Kunt u dit 

Klopt, door corona en de organisatiewijziging is het MTO uitgesteld tot 2023. Op dit 
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nader toelichten? moment wordt het MTO gehouden.


